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Plats och tid Isabergs Konferens & Event, 2011-03-18 kl. 08.30-11.45  

Beslutande Ola Nilsson (KD), Jönköpings kommun 

Mia Frisk (KD), Landstinget i Jönköpings län  

Marita Thalin, Försäkringskassan   

Håkan Gustafsson, Arbetsförmedlingen  

 

 

 

      

Övriga närvarande Marcus Eskdahl (S), Landstinget i Jönköpings län  

Andreas Appelberg, Arbetsförmedlingen 

Jan-Olof Larsson (M), Mullsjö kommun 

Christer Rube (S), Mullsjö kommun 

Sören Ståhlgren (S), Vaggeryds kommun 

Peter Hedfors, t f ansvarig tjänsteman  

 

 

 

 

Utses att justera Håkan Gustafsson Paragrafer         

Justeringens plats och tid Sofiahuset Jönköping, 2011-04-01 kl. 13.00 

Underskrifter Sekreterare   
  Peter Hedfors       

 Ordförande   
  Ola Nilsson       

 Justerande   
 Håkan Gustafsson       

ANSLAG/BEVIS 
 Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag 

Organ Samordningsförbundet Jönköping  

Datum för sammanträdet 2011-03-18 
 
 

Datum för anslags uppsättande 2011-04-05 Datum för anslags nedtagande 2011-04-28 

Förvaringsplats för protokollet Samordningsförbundets kansli, c/o Försäkringskassan, Jönköping 

Underskrift   
 Peter Hedfors, t f ansvarig tjänsteman  
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§ 1. Öppnande   
Vice ordförande Ola Nilsson hälsade alla välkomna och öppnade mötet, eftersom ordförande 
Klas Rydell blivit sjuk. Alla presenterade sig och kommenterade gårdagens utbildning. 
 
§ 2. Val av justerare  
Styrelsen beslutade välja Håkan Gustafsson till justerare. Tid för justering fastställdes.  
 
§ 3. Fastställande av dagordning 
Styrelsen beslutade fastställa dagordningen. 
 
§ 4. Information och rapporter 
a) Projektansökan ”Riva Hinder” 
Ansvarig tjänsteman informerade kort om ansökan om medel till projekt ”Riva Hinder”, som 
kom i januari. Svar har nu sänts med information om vilka regler som gäller för att få bidrag 
genom förbundet. 
 
b) Dagsläget vad gäller projekt Enter 
Håkan Gustafsson förklarade bakgrunden till projektet och att AF inte har resurser att avsätta 
personal utan ett förändrat arbetssätt i Arenan. En diskussion följde, där flera uttryckte en 
positiv inställning till ansökan som embryo till ett nytt projekt. Flera faktorer kan påverka hur 
en omarbetad ansökan lämpligen bör utformas, bl a kommunens utvidgning med tre nya 
kommuner och översynen av samverkan inom Resam/Arenan. När ansökan omarbetats bör 
den snarast till beredningsgruppen för ny behandling. Ola Nilsson tog på sig att kontakta Eva 
Norrby för att stämma av läget i arbetsgruppen kring Enter. Varje närvarande tar med sig den 
information som lämnats idag till sin respektive organisation.  
 
c) Regeringsuppdraget kring unga vuxna med aktivitetsersättning. 
En förfrågan har kommit till alla förbund från Arbetsförmedlingen och Försäkringskassan. 
Detta med anledning av regeringens uppdrag till AF och FK att i samverkan med övriga 
aktörer inom samordningsförbunden under 2011 prioritera unga med aktivitetsersättning. 
Eftersom förbundet inte bedriver någon sådan verksamhet idag har inget svar sänts på 
enkäten. 
 
§ 5. Meddelanden 
a) Minnesanteckning arbetsutskottet 110308 
b) Slutrapport Förprojektering Företagskontaktare (dnr 2009:07 / 6) 
c) Sammanfattning av projekt Steg In 100531 (dnr 2009:10 / 14-15) 
d) Protokollutdrag KF i Jönköping om val till styrelsen (dnr 2010:15 /    ) och revisor (dnr 

2010:15 /    ) 
e) Inbjudan NHk konferens Från nytänkande till handling i Stockholm 110418 
f) Protokoll från FKs styrelse 101213 om att bl a vårt förbunds ledamöter beviljats 

ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2009 (dnr 2010:20 / 1) 
g) Inbjudan från SKL till 4 konferenser i april med temat ”Hur stödja utvecklingen av 

arbetsintegrerande sociala företag?”  
 
Styrelsen beslutade lägga meddelandena till handlingarna 
 
§ 6. Årsberättelse med bokslut 2010 
Årsberättelse med bokslut 2010 gicks igenom. En korrigering gjordes. 
Styrelsen beslutade godkänna Årsberättelse med bokslut 2010, efter gjord korrigering. 



SAMORDNINGSFÖRBUNDET JÖNKÖPING 
Förbundsstyrelsen 

Protokoll från sammanträde 
2011-03-18 

3 (4) 

 

 

Justerandes sign 
   

Utdragsbestyrkande 

 

 
§ 7. Utvidgningen till ”Samordningsförbundet Södra Vätterbygden”  
Dagsläget i processerna för att fastställa reviderade förbundsordningen och andra nödvändiga 
beslut hus huvudmännen stämdes av. Mia Frisk och Marcus Eskdahl konstaterade att första 
meningen i §13 om revisorer kan misstolkas och bör tas bort. Samtidigt innebär varje ny 
ändring idag en risk för förskjutning av beslutsprocesserna. 
Det pågående projektet KrAmi ska komma upp på nästa styrelsemöte. Önskemål framkom om 
tillfälle för både nya medlemmarna och nya representanter från nuvarande huvudmän att göra 
studiebesök där. 
 
Styrelsen beslutade att ha med landstingets synpunkt vid en ny översyn av förbundsordningen. 
Denna bör ske i höst samtidigt som utarbetandet sker av Verksamhetsplan med budget 2012.  
Styrelsen beslutade fråga KrAmi-gruppen om de kan ta emot studiebesök 8/4 kl 13.  
 
§ 8. Frågor till Nationella Rådet 
Alla samordningsförbund har fått möjlighet att ställa frågor till Nationella Rådet och 
socialförsäkringsministern som medverkar på konferensen 13-14 april. 
 
Styrelsen beslutade att en fråga ska ställas till ministern om hur politikerna ser på framtiden 
för samordningsförbunden och den långsiktiga finansieringen av samarbetet. Ola Nilsson och 
ansvarig tjänsteman fick i uppdrag att formulera frågan på lämpligt sätt. 
 
§ 9. Verksamhetsplan 2011 inkl budget  
Verksamhetsplan med budget ska normalt antas senast 30 november innan aktuellt budgetår 
börjar. Eftersom planeringen då var långt gången för en utvidgning av förbundet så valde 
styrelsen att skjuta på utformandet tills de nya medlemmarna hade möjlighet att delta. 
 
Styrelsen diskuterade intryck man fått på utbildningsdagen igår med Kurt Kvarnström från 
NNS och Ola Andersson, resursperson för Nationella Rådets arbetsgrupp.  
Följande tankar nämndes inför utformandet av en Verksamhetsplan med budget 2011: 
 
- Inledningsvis har det varit bra att pröva flera mindre projekt, men behov finns av en typ av 
gemensam basverksamhet som kan drivas många år. Möjligen kan flera projekt tillkomma, 
men gärna då som ”satelliter” till basverksamhet. För att kunna åstadkomma mer så behövs en 
större budget! 
- En realistisk plan för ett reviderat projekt ”Enter” innebär att det startar först sent i höst eller 
2012. I avvaktan på det så bör vi vara extra öppna för möjliga förstudier, t ex kring om vi kan 
göra något för unga med aktivitetsersättning. Tjänstemannen är mycket viktig som motor och 
bollplank när det gäller möjliga verksamheter. 
- Det låter bra med en gemensam större verksamhet. Det är samtidigt svårt att tala för en 
ökning av budgeten nu när vi har stort överskott och lite verksamhet.  
- Det är tilltalande att ha en pott för småprojekt, för flexibilitet   
- Finns behov av marknadsföring ut i verksamheterna genom frukostmöten, 
halvdagskonferens, folder mm?  
- Det är viktigt att information finns om fakta och möjligheter. Samtidigt är det nog bättre att 
bjuda in sig till möten. Styrelseledamöter kan ge information i sammanhang där man finns. 
- Det finns redan stor kunskap om förbundet. Flera handläggare som gick utbildningen i 
Supported Employment har nu tankar om ett projekt för unga med aktivitetsersättning. 
- Om vi ska marknadsföra oss med folder och på andra sätt måste vi kunna erbjuda något.  
- Igenkänningsfaktor (gemensam layout och övergripande lösningar) vore bra vad gäller 
hemsidan mm 
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- Det är svårt att förstå hur man kan ”räkna hem” vad projekt innebär i minskade 
samhällskostnader. Mer information om detta behövs. 
- Om förbundet vill påverka budgetdiskussioner hos huvudmännen så är det viktigt att inte 
komma för sent. 
 
Styrelsen beslutade ge AU uppdrag att ta fram förslag till Verksamhetsplan inför nästa möte. 

 

§ 10. Ansvarig tjänsteman och kansli 
Frågan om tjänsteman diskuterades. Fortfarande uttrycktes en önskan att finna en lösning för 
heltid - men det ansågs fortsatt inte realistiskt att bära kostnaden själva. Ordförande och vice 
ordförande får ansvar att föra fortsatta samtal med de andra samordningsförbunden i 
Jönköpings län kring en eventuell gemensam lösning. 
 
Annons är nu ute på Arbetsförmedlingens hemsida, och vid låg inströmning av ansökningar 
kan en annonsering i JönköpingsPosten bli aktuell. Huvudmännen uppmuntras att lägga ut 
(länk till) annonsen på respektive hemsidor. 
 
Ordföranden har fortsatt styrelsens förtroende, att under tiden fram tills tjänsten är tillsatt ingå 
avtal med Peter Hedfors samt vid behov ha kontakt med hans arbetsgivare kring detta. 
 
§ 11. Nystart med Beredningsgruppen 
Klas Rydell har diskuterat med Sverker Östberg om en ”nystart” med gruppen. Det är viktigt 
att huvudmännen är tydliga med vad man förväntar sig av beredningsgruppen, vad gäller 
arbetsuppgifter, närvaro och liknande.  
 
Styrelsen beslutade tillsätta en arbetsgrupp som diskuterar beredningsgruppens arbete. Till 
gruppen utsågs Marita Thalin (sammankallande), Markus Eskdahl och Andreas Appelberg. 
De fick mandat att knyta till sig en eller flera representanter för de nya kommunerna. Mål för 
gruppen är att ha ett förslag till riktlinjer för beredningsgruppen klar till nästa styrelsemöte. 
 
§ 12. Sammanträdesplan 2011  
 
Styrelsen beslutade anta följande sammanträdesplan för 2011: 
Måndag 18 april kl 15.00, på Försäkringskassan 
Måndag 2 maj kl 15.00, med revisorerna, på Försäkringskassan 
Tisdag 31 maj kl 15.00, på Försäkringskassan 
Måndag 15 augusti kl 15.00 
Arbetsdag fredag 16 september, med Beredningsgruppen 
Måndag 17 oktober kl 15.00 
Måndag 14 november kl 15.00 
Måndag 19 december kl 15.00  
 
§ 13. Övriga frågor 
Inga övriga frågor fanns. 
 
§ 14. Avslutning 
Ordförande tackade alla och förklarade mötet avslutat kl.11.45. 


